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Kohezní kurz 1.A 
Ve dnech 18. – 20. září se třída 1.A zúčastnila adaptačního kurzu na 
Mariánské společně s třídní učitelkou Mgr. Geňo a učiteli Bc. Chylem a Mgr. 

Trnkou. Cílem adaptačního kurzu bylo vzájemné seznámení mezi studenty, 
ale i společně s třídní učitelkou.  

Ve středu nás autobus vyvezl nad Jáchymov, kde nás čekala sedm 

kilometrů dlouhá cesta lesem na chatu Lesanka, kde jsme se ubytovali a 
odcházeli na oběd. Po krátkém odpočinku po vydatném obědě jsme se pod 

velením pana učitele Trnky vydali do Jáchymova, kde jsme se rozdělili do 
skupin a plní energie se vydali na orientační běh. Večer jsme společně usedli 
do klubovny, kde jsme si společně zahráli hry, které pro nás připravili učitelé.  

Ve čtvrtek ráno jsme po snídani vyrazili po okolí Mariánské, abychom 
prozkoumali okolí dolů Eliáš, Rovnost, Eduard, atd. Cestou zpět na hotel 

jsme minuli památník skautů. Na hotelu na nás čekal oběd, po kterém jsme 
se všichni společně domluvili na cestě do Jáchymova, kde jsme se opět 
rozdělili do skupinek a dostali několik úkolů, na které jsme měli získat 

odpovědi, které se nacházely v různých koutech Jáchymova. Ti rychlejší z 
nás si po splnění úkolů dopřáli sladkou tečku na závěr v podobě sladkých 
kousků cukrovin ve zdejší cukrárně. Odvážnější z nás se vydali zpět na 

Mariánskou pěšky, zatímco ostatní nasedali do autobusu. Večer jsme se opět 
sešli v klubovně a společně se zasmáli například u pantomimy. V půl desáté 

se pan učitel Chylo s pár odvážlivci rozhodl udělat strašidelnou, zato 
záživnou cestu lesem na vyhlídku. Zpět jsme se dostavili v plném počtu, 
ačkoliv to nikdo neočekával.  

V pátek ráno po vyklízení pokojů a balení nás čekali třídní volby. Poté 
se páni učitelé vydali se čtyřmi „vytrvalíky“ na krátkou procházku, zatímco 
ostatní si zůstali na hotelu povídat anebo hrát různé hry. 

Za celou třídu 
chci poděkovat kantorům za trpělivost při našich sešlostech na pokojích a za 
úžasný zážitek, na který jen tak nezapomeneme.  

 
 



 

 4 

 

Kohezní pobyt třídy 1. Z 
 

Ve dnech od 11. září do 13. září jsme s celou naší třídou 1. Z a naší třídní 
učitelkou Mgr. Kristinou Sodomkovou vyrazili na kohezní pobyt na 
Mariánskou na Chatu Lesanka. Hráli jsme seznamovací hry, ale také hry, 

kde jsme museli navzájem spolupracovat a důvěřovat si. Našli se zde také 
další aktivity jako například fotbal, pingpong či kulečník. Nedílnou součástí 

našeho pobytu byly také vycházky kolem Mariánské a do nedalekého města 
Jáchymov. Obě vycházky nebyly jen tak ledajaké. Museli jsme se zorientovat 
v prostoru a také plnit různé úkoly. Například v Jáchymově jsme si museli 

projít celé město, abychom našli prvního člověka, který přijel do Jáchymova. 
Na vycházkách jsme viděli i nádhernou přírodu a nadýchali jsme se 

čerstvého vzduchu. Počasí nám vyšlo nádherně. Třídě se podařilo vytvořit 
opravdu skvělou atmosféru a už teď je z nás opravdu skvělý kolektiv. 
Samozřejmě bychom nebyli tak skvělý kolektiv bez naší třídní učitelky Mgr. 

Kristiny Sodomkové. Všichni jsme rádi, že jsme se poznali a doufáme, že to 
společně dotáhneme k maturitám. 

     Pavla Zittová, 1.Z 
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Zájezd do Anglie 
 

Od pondělí 23. 9. 2019 do pátku 27. 9. 2019 se skupina studentů, za 
doprovodu paní učitelky Appeltauerové, paní učitelky Sodomkové a 

zástupkyní ředitele paní inženýrky Düringerové, vydala na poznávací zájezd 
do Londýna. Odjíždělo se v pondělí večer a do Anglie se přijelo v úterý 
dopoledne. Hned první den v Londýně byl naplánován program. Autobus 

zastavil u O2 areny, kde byl pro tento den bod setkání. První den byla 
naplánovaná návštěva světoznámého muzea voskových figurín Madame 

Tussaud. Studenti se zde setkali s voskovými podobiznami např. Johnyho 
Deppa, The Beatles nebo královskou rodinou. Po návštěvě muzea 
následovala návštěva tzv. Londýnského oka, ze kterého je výhled na většinu 

Londýna. Když už se blížil večer, společně se všichni začali vracet k O2 aréně, 
kde na ně čekal autobus, který je odvezl na místo, kde se všichni poté po 
skupinkách rozdělili do rodin, ve kterých pak přespávali po zbytek celého 

pobytu v Londýně. Ve středu 25. září byl na plánu na celý den Warner Bros. 
Studio Tour London – The Making of Harry Potter, kde byli místa z natáčení 

Harryho Pottera, repliky hůlek, spěšný vlak do Bradavic nebo pohár tří 
kouzelnických škol. V kavárně se dal koupit například máslový ležák nebo 
další různá občerstvení. Na konec prohlídky se dalo jít do obchodu, kde bylo 

několik suvenýrů a replik ze světa  Harryho Pottera. Ve večerních hodinách 
se všichni vraceli zpátky do rodin. 

Třetí  a poslední den byla naplánována prohlídka města, především 

Trafalgar square, Kostel sv. Pavla, China Town a nakonec Tower of London. 
Tower of London je Palác a pevnost Jejího Veličenstva, kde jsou například  

uloženy  korunovační klenoty nebo je zde žalář. Po návštěvě Tower of London 
se skupina začala chystat k autobusu, který čekal u O2 areny, odkud se 
odjíždělo zpět do České republiky. Zpátky do ČR se přijelo kolem 12:00. 

 
Tereza Pospíšilová, 2.A 
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Londýn na filmovém plátně 
Kaliničová Radka – 3. Z 

Rozhovor s Františkem Zuberem 

 
Jak probíhala cesta? 

Sraz jsme měli na parkovišti u zastávky v Dalovicích. Jakmile přijel autobus, 
každý jsme si vybrali místa a odstartovali asi čtrnácti hodinovou cestu. 
 

Co jste v Londýně navštívili? 
Na našem výletě jsme navštívili spoustu kulturních památek. Začnu u 
prvního dne. Přijeli jsme do Londýna a prohlédli si muzeum Madame 

Tussaund, potom jsme byli na Oxford street, z které jsme se přesunuli na 
London eye. Další den jsme byli v ateliérech Harryho Pottera a v den 

poslední jsme viděli Westminster, Westminster Abbey, St. Paul Catedral, 
Buckingham Palace, Trafalgar Square, Leicester square a China town. To je 
myslím všechno. 

 
Jak jste se po Londýně přepravovali? 

Přepravovali jsme se převážně metrem anebo autobusem. 
 
Kde jste byli ubytováni? 

Bydleli jsme u paní, která to měla velmi blízko meeting pointu. Spolu s ní 
bydlela v domě její sestra, její dítě a kočka. S Matějem jsme měli svou 
útulnou místnost, kde jsme ale trávili jen noci. 

 
Jak jste se stravovali? 

Každý dostal od své rodiny večeři, my jsme měli s Matějěm první den pizzu a 
druhý den nám paní udělala hamburger. Od rodiny jsme také dostávali 
svačiny, což byli v našem případě toasty a snídani, kterou obsahovali kuličky 

s mlékem. Ostatní jídlo jsme si kupovali podle chuti. 
 

Jaké bylo počasí? 
Každý den… po celý den jen pršelo. 
 

Co tě za celou dobu nejvíc zaujalo? 
Nejvíce mě bavil druhý den v Anglii, který byl celý ve stylu Harryho Pottera. 
Byli jsme v jeho ateliérech, které jsou velmi krásné a strašně zajímavé. Měl 

jsem možnost zjistit plno věcí; jak se dělali kostýmy, rekvizity a také 
speciální efekty. Na tom všem mi přišla nejlepší část s bankou Gringottů, 

kde byla projekce draka, který plive oheň ve zničené bance. V ateliérech jsem 
také ochutnal věhlasný máslový ležák, který byl neskutečný. 
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Ballon 

Odvaha letět za svobodou 

Začátkem října zavítala naše škola do kina Čas na drama s názvem Ballon, 
který je původem německý s obsazením německých herců. Napínavý příběh 
o vzdoru a touze po svobodě byl v roce 2018 natočen podle skutečné události, 

ale obsah filmu je z roku 1979. Apeluje na praktiky a realitu socialismu. 
V příběhu se jedná o dvě východoněmecké rodiny v době komunismu, které 

touží po normálním životě ve svobodné zemi a v utajení připravují velký plán 
útěku na západ. Po nocích se jim podaří postavit horkovzdušný balón, ve 
kterém se všech osm členů obou rodin pokusí přeletět do Západního 

Německa. Těsně před hranicí však havarují a východoněmecká tajná policie 
nalezne stopy po jejich nezdařeném pokusu o útěk. Rozběhne se vyšetřování 
a pátrání, obě rodiny pod velkým časovým tlakem shání materiál a po nocích 

opět vyrábí nový balón, hrozí jim odhalení a zatčení. Na konec se jim to 
opravdu povede a i přes velké komplikace a strach se dostanou do 

Západního Německa a vyhrají nad policií. Deset let po jejich útěku balónem 
nastane demokracie a může se cestovat po Evropě bez víza. 

 
Adéla Polášková, 2.Z 
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Ředitelství silnic a dálnic 
Dne 15.10 2019 se žáci 2.Z dostavili na exkurzy ŘSD v Karlových Varech. 
Přivítal nás jeden ze zaměstnanců, se kterým jsme si celou dobu povídali o 

různých tématech týkajících se dopravy. Říkal nám mnoho informací, 
kterými se ŘSD zabývá. Poté jsme probírali otázky, na které se někteří žáci 
ptali. Například o výstavbě mostu v Doubí, o dálnicích apod. Pán nám řekl 

hodně informací, které by se nám v budoucnu mohly hodit. Exkurze se nám 
moc líbila a těšíme se na nějakou další.  

Pšeničková, 2.Z 
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ÚNIKOVKY 3.A 
Dne 3. září se žáci 3.A měli zúčastnit exkurze v krajské knihovně. Nicméně 
žáci se domluvili a třída se rozdělila na 3 skupiny, které měli jít na různé 

únikové hry. Tyto hry byly: Sářina zbloudilá duše, Zabijačka a Ústav. S 
každým členem z těchto týmů byl sestaven rozhovor. 
 

David Kryl, Ústav 
Jaké téma měla tvoje úniková hra? 
Psychologická léčebna, do které jsme byli nesprávně zařazeni a museli jsme 

se i se svými dokumenty dostat ven. 
 
Jaká byla nejtěžší úloha? 

Nejtěžší úlohou bylo seřazení našich osobních složek, díky kterým jsme se 
mohli dostat ven. Jejich poznávací znamení bylo číslo, které jsme měli na 

úplném začátku. Trvalo nám dlouho, než jsme na to přišli. 
 
Byl jsi s týmem sehraný? 

Náš tým byl naprosto sehraný s autoritativním vůdcem, který dokázal tým 
sjednotit a přimět ke spolupráci, i když tým byl složen z dobré party, takže 

kromě malých neshod nebylo třeba zásahu. 
 
V jakém čase jste splnili úkol? 

Naše skupina splnila úkol za 1 hodinu a 4 minuty, což ty 4 minuty byly přes 
čáru, ale přesto jsme byli pyšní, že jsme hru zvládli. 
 

Doporučil bys hru kamarádům? 
Tuto hru bych doporučil všem, kteří rádi procvičí svůj mozek a přemýšlení v 

krizových situacích, což už u těchto her bývá. 
 

Lucie Vítová, Zabijačka 
 
Jaké téma měla tvoje únikovka? 

Hra nesla název Zabijačka. Bylo to o hororech a detektivních příbězích. 
 
Jaká byla nejtěžší úloha? 

Nejtěžší? Nemohli jsme přijít na kód zámku, který nám měl otevřít další 
nápovědu. Pak nám na konci paní ukazovala, že jedna nápověda je v 

hlavolamu a to byl náš konec, kdybychom došli až tam. 
 
Byla jsi s týmem sehraná? 

Taková sehraná nesehraná. Chvílemi jo, ale pak občas někdo dělal blbosti. 
Ale alespoň jsme si to zpestřili. 
 

V jakém čase jste splnili úkol? 
No jako úkol jsme splnili, ale až do konce hry jsme o tom vůbec nevěděli. 

 
Doporučila bys hru kamarádům? Byla to zábava a klidně ano. Není to 
strašidelné, takže tam může skutečně kdokoliv. 
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Karolína Hamerská, Sářina zbloudilá duše 
 
Jaké téma měla tvoje únikovka? 

Šlo o to uniknout z budovy, ve které Sára žila a nyní v ní bloudila její duše. 
Naším úkolem bylo vyřešit všechny úlohy a duši malé Sáry osvobodit. 

 
Jaká byla nejtěžší úloha? 
Nejtěžší úlohou se, díky jedné člence týmu, stalo rozluštění číselného kódu v 

poslední místnosti. Úkol byl sám o sobě jednoduchý, jenže ta členka vyndala 
všechny indicie, takže jsme nevěděli, jak jdou po sobě. Museli jsme se vrátit 

do sklepa, abychom záhadu vyřešili. Tím pádem nám to zabralo nejvíc času, 
úplně zbytečně. 
 

Byla jsi s týmem sehraná? 
Musím říct, že jako tým jsme byli skvěle sehraní. I přesto, že jsme se u 
poslední úlohy zasekli, stále jsme spolupracovali a drželi při sobě. 

 
V jakém čase jste splnili úkol? 

Úkol jsme splnili něco málo po hodině. 
 
Doporučila bys to kamarádům? 

Určitě bych escape doporučila svým kamarádům. Je to úžasný zážitek. 
Určitě si zde osvojí své schopnosti a naučí se pracovat v týmu. Také je super 
si na vlastní kůži tak trochu zažít ,,Scénku z hororu‘‘. 

 

              
Tomáš Kratochvíl, 3.A 
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Setkání zástupců ekoškol 
Dne 25. září tohoto roku se vydala část členů ekotýmu na sraz „Ekoškol“ na 
základní školu v Hranicích u Aše. Ihned po příjezdu jsme byli uvítáni panem 

školníkem a následně upozorněni, ať nezašlápneme želvy, které se potulovaly 
v učebně. Nebyla to učebna, kterou známe z naší školy, ale nacházela se v ní 
3 akvária s rybičkami a želvičkami. Následně již přijel zbytek hostů na sraz. 

Byli jsme přivítáni a byly nám představeny úspěchy hostitelské školy za 
období, kdy hostila sraz naposledy. Následně jsme se již vydali na procházku 

školou. Prováděli nás dvě žákyně, které vypadaly, že nás musí provádět za 
trest. Následně mě napadlo se představit žákům ve třídách, kam jsme se šli 
podívat. Bohužel mí kolegové z mého nápadu nebyli šťastni, ale nakonec se 

zapojili. Díky tomu budou žáci vědět, jaké druhy dopravy máme, co při jejich 
výběru rozhoduje, co je vlastně logistika a také jsme si pověděli něco o 

oborech, které jdou na naší škole studovat. Následně jsme se již všichni 
vydali na autobus, který nás zavezl asi 2 kilometry daleko od Trojmezí Čech, 
Bavorska a Saska. Tam jsme se již museli vydat pěšky. Kousek od Trojmezí 

jsme se zastavili a bylo nám řečeno, že hostitelská škola vypustila do řeky 
Rokytnice pstruhy. Nedaleko se ještě nacházela štola železné rudy, kde jsme 
se taktéž zastavili a někteří si ji také prohlédli. Následně jsme již došli 

k Trojmezí. Tam jsme se vyfotili a šli zpět k autobusu. Ten nás odvezl ke 
služebnímu autu a jeli jsme zpět do Karlových Varů. 

 


